

Flexi TermLife

# Your Protection, Your Terms



# Your Dream Lifestyle, Made Possible Your Way



When you can look ahead to tomorrow with confidence, that's when you can live each day to the fullest. The freedom to realise your dream lifestyle and to give your family the best they deserve – all at your own pace and preference.

Don't wait till life throws the unexpected at you – secure your goals and dreams today with **Flexi TermLife**, which covers you in the event of death and total & permanent disability. It also offers you the flexibility of customising your plan according to your needs – choose from optional riders to add on to your savings or gain any extra benefits. It's your plan, done your way.

So make your choice, and safeguard your family and future now. The freedom for tomorrow begins with taking care of today.



## Protection

for Death and Total & Permanent Disability (TPD)



## Choice of

Premium Payment Term



## Flexibility

to Customise Your Plan

Notes: All the above stated features are subject to terms and conditions.



### Protection for Death<sup>1</sup> and Total & Permanent Disability (TPD)<sup>2</sup>

100% of Basic Sum Assured<sup>3</sup> will be payable to you or your loved ones in the event of death or TPD.

Upon death of the Life Assured or on the disability commencement date of the approved TPD claim, the policy will terminate and have no further value. Any outstanding debt on the policy at the time of settlement shall be deducted from the proceeds payable under the policy.

The full terms and conditions are set out in the policy contract.



### Choice of Premium Payment Term

You may opt for 5 years or 10 years premium payment term for a 20 years coverage.

Premium Payment Term (Years)	Policy Term (Years)
5 or 10	20



### Flexibility to Customise Your Plan

You may customise your plan according to your needs and affordability by attaching optional riders to your basic plan.

Notes:

- 1 The Death Benefit will be automatically terminated at the end of policy term.
- 2 The TPD Benefit will be automatically terminated at the end of policy term or on the policy anniversary immediately preceding the sixty-ninth (69th) birthday of the Life Assured, whichever is earlier.
- 3 Basic Sum Assured means the sum assured as stated in the policy schedule or any subsequent endorsement(s) amending it.

## Frequently Asked Questions

### 1. What is Flexi TermLife?

**Flexi TermLife** is a traditional non-participating limited premium payment term life plan. Benefits are payable upon death or Total and Permanent Disability (TPD), whichever is earlier.

### 2. Who is eligible?

**Flexi TermLife** is available to individual aged from 30 days to age 59 (next birthday).

### 3. How much Basic Sum Assured can I purchase?

The minimum Basic Sum Assured is RM50,000 and maximum Basic Sum Assured is subject to the applicable underwriting requirements of AmMetLife Insurance Berhad.

### 4. How much premium do I have to pay?

Your premium may vary depending on your gender, entry age, smoking status, premium payment term and other underwriting requirements of AmMetLife Insurance Berhad.

The premium is guaranteed and fixed throughout the premium payment term.

### 5. How do I pay my premiums?

You can pay by credit card, auto-debit, cheque, cash or any other payment method made available by AmMetLife Insurance Berhad.

### 6. What are the fees and charges that I have to pay?

The total distribution cost for this plan is borne by you and paid from your premium. For more details on the total distribution cost, please refer to sales illustration and product disclosure sheet.

### 7. Will I be entitled to tax benefits?

The premiums paid may qualify you for a personal tax relief. However, tax benefits are subject to the Malaysian Income Tax Act 1967 and final decision of the Inland Revenue Board.

## Important Notes

- TPD Benefit is subject to the combined limit of RM8,000,000 under all the insurance policies covering TPD under the same Life Assured.
- Buying a life policy is a long-term financial commitment. If you do not pay your premiums within the grace period of thirty (30) days, your policy may lapse unless your policy has acquired guaranteed surrender value. The cash amount that AmMetLife Insurance Berhad will pay you when you cancel the policy will be less than the total amount of premium that you have paid.
- Reduced cover for children is applicable. Please refer to sales illustration and product disclosure sheet for further details.
- The premium is guaranteed and fixed throughout the premium payment term.
- You should satisfy yourself that this plan will best serve your needs and that the premium payable under this plan is an amount you can afford for the duration of the premium payment term.
- Cooling off period (also known as the “free look period”) – you may cancel your policy by returning the policy to AmMetLife Insurance Berhad within fifteen (15) days from the date of receipt of your policy. AmMetLife Insurance Berhad will refund to you the premiums less any expenses which may have been incurred by AmMetLife Insurance Berhad for any medical examination of the Life Assured.
- You have thirty (30) days from the premium due date to pay the premium. If you fail to do so, you will automatically be provided with a loan to keep your policy active, provided there is sufficient guaranteed surrender value. We will notify you if this facility is put in place and the rate of interest to be charged on this loan will be determined by AmMetLife Insurance Berhad. Your policy will lapse once the guaranteed surrender value is insufficient to cover your premiums.
- You are advised to opt for payment via direct crediting of your banking account for your convenience for all policy benefits. The Direct Crediting Form is available on our website or call 1300 88 8800 for further information.
- You are advised to refer to the policy contract for details on important features of the policy that you have purchased.
- This brochure is for general information only. It is not a contract of insurance. You are advised to refer to the product disclosure sheet, sales illustration and relevant *insuranceinfo* booklet for details of important features, benefits and exclusions of the plan before purchasing the plan.

## Exclusions

- This plan shall not cover death from suicide within one (1) year from the effective date or date of reinstatement, whichever is later.
- TPD shall not cover any disabilities caused directly or indirectly, wholly or partly, by any of the following occurrences:
  - i. Self-inflicted injury or any attempt thereat while sane or insane; or
  - ii. War declared or undeclared, participation in riots, strikes or civil commotion; or
  - iii. While under the influence of drugs or intoxicating liquor while sane or insane; or
  - iv. Disability sustained prior to the effective date or date of reinstatement, whichever is later.

Note: This list is non-exhaustive. Please refer to the policy contract for the full exclusions under this plan.

## Disclaimer

The information, statement and/or descriptions contained herein are strictly meant to be general information for quick reference and illustration purposes only and are not to be construed as a contract of insurance.

If you need further information, you may refer to our agent or call us at 1300 88 8800 or visit our website. In the event of any inconsistencies between the Bahasa Malaysia or other language versions and the English version of this brochure, the English wordings shall prevail.

AmMetLife Insurance Berhad is licensed under the Financial Services Act 2013 and regulated by Bank Negara Malaysia.

To know more about **Flexi TermLife**, kindly talk to our friendly agent today.

# Gaya Hidup Impian Anda, Realisasikan Dengan Cara Anda



Apabila anda dapat memandang hari esok dengan yakin, masa itulah anda boleh menjalani kehidupan harian sepenuhnya. Kebebasan untuk merealisasikan gaya hidup impian anda dan memberikan yang terbaik kepada keluarga anda - semua mengikut tahap dan pilihan anda sendiri.

Jangan tunggu sehingga hidup meletakkan perkara yang tidak dijangka kepada anda – lindungi matlamat dan impian anda hari ini dengan **Flexi TermLife**, yang melindungi anda atas kematian dan hilang upaya menyeluruh & kekal. Pelan ini juga memberikan anda fleksibiliti untuk menentukan pelan anda mengikut keperluan anda - pilih dari pilihan rider untuk menambah simpanan anda atau memperoleh manfaat tambahan. Pelan anda, realisasikan dengan cara anda.

Oleh itu, buatlah pilihan anda, dan lindungi keluarga dan masa depan anda sekarang. Kebebasan untuk hari esok bermula dengan penjiagaan hari ini.



## Perlindungan

untuk Kematian dan Hilang Upaya Menyeluruh & Kekal (HUMK)



## Pilihan

Tempoh Pembayaran Premium



## Fleksibiliti

untuk Menentukan Pelan Anda

Nota: Semua ciri yang dinyatakan di atas adalah tertakluk kepada terma dan syarat.



## Perlindungan untuk Kematian<sup>1</sup> dan Hilang Upaya Menyeluruh & Kekal (HUMK)<sup>2</sup>

100% Jumlah Asas yang Diinsuranskan<sup>3</sup> akan dibayar kepada anda atau orang kesayangan anda atas kematian atau HUMK.

Setelah kematian Diri yang Diinsuranskan atau pada tarikh kehilangan upaya bermula untuk tuntutan HUMK yang diluluskan, polisi akan tamat dan tidak mempunyai nilai selanjutnya. Sebarang hutang tertunggak untuk polisi pada masa penyelesaian akan ditolak daripada hasil yang dibayar di bawah polisi.

Semua terma dan syarat ada dinyatakan di dalam kontrak polisi.



## Pilihan Tempoh Pembayaran Premium

Anda boleh memilih tempoh pembayaran premium 5 tahun atau 10 tahun untuk 20 tahun tempoh perlindungan.

Tempoh Pembayaran Premium (Tahun)	Tempoh Polisi (Tahun)
5 atau 10	20



## Fleksibiliti Untuk Menentukan Pelan Anda

Anda boleh menentukan pelan anda mengikut keperluan dan kemampuan anda dengan melampirkan rider pilihan anda untuk pelan asas anda.

## Soalan-soalan Lazim

### 1. Apakah Flexi TermLife?

**Flexi TermLife** adalah pelan tradisional bertempoh tanpa penyertaan dengan bayaran premium terhad. Manfaat dibayar atas kematian atau Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (HUMK), yang mana terdahulu.

### 2. Siapakah yang layak?

**Flexi TermLife** disediakan untuk individu yang berumur 30 hari sehingga 59 tahun (hari jadi berikutnya).

### 3. Berapakah Jumlah Asas yang Diinsuranskan yang boleh saya beli?

Minimum Jumlah Asas yang Diinsuranskan ialah RM50,000 dan maksimum Jumlah Asas yang Diinsuranskan adalah tertakluk kepada keperluan pengunderaitan AmMetLife Insurance Berhad.

### 4. Berapakah jumlah premium yang perlu saya bayar?

Premium anda mungkin berbeza dan bergantung kepada jantina, umur penyertaan, status merokok, tempoh pembayaran premium dan keperluan pengunderaitan lain oleh AmMetLife Insurance Berhad.

Premium adalah terjamin dan tetap sepanjang tempoh pembayaran premium.

### 5. Bagaimanakah saya membayar premium?

Anda boleh membayar melalui kad kredit, auto-debit, cek, tunai atau kaedah pembayaran lain yang disediakan oleh AmMetLife Insurance Berhad.

### 6. Apakah yuran dan bayaran yang perlu saya bayar?

Anda menanggung jumlah kos pengagihan untuk pelan ini dan ia dibayar dari premium anda. Untuk maklumat lanjut mengenai jumlah kos pengagihan, sila rujuk ilustrasi jualan dan helaian pendedahan produk.

### 7. Adakah saya layak mendapat manfaat cukai?

Premium yang dibayar mungkin melayakkan anda untuk mendapat pelepasan cukai peribadi. Namun, manfaat cukai adalah tertakluk kepada Akta Cukai Pendapatan Malaysia 1967 dan keputusan muktamad Lembaga Hasil Dalam Negeri.

Nota-nota:

1. Manfaat Kematian akan ditamatkan secara automatik pada akhir penggal polisi.
2. Manfaat HUMK akan ditamatkan secara automatik pada akhir penggal polisi atau pada ulang tahun polisi sebelum harijadi ke-enam puluh sembilan (ke-69) Diri yang Diinsuranskan, yang mana terdahulu.
3. Jumlah Asas yang Diinsuranskan bermaksud jumlah diinsuranskan seperti yang dinyatakan di dalam jadual polisi atau mana-mana endorsan berikutan yang memindanya.

## Nota-nota Penting

- Manfaat HUMK adalah tertakluk kepada had gabungan sebanyak RM8,000,000 di bawah semua polisi insurans yang memberi manfaat HUMK bagi Diri yang Diinsuranskan yang sama.
- Membeli pelan hayat merupakan komitmen kewangan jangka panjang. Jika anda tidak membayar premium anda dalam tiga puluh (30) hari tempoh tenggang, polisi anda mungkin luput kecuali polisi anda telah memperoleh nilai serahan terjamin. Jumlah tunai yang akan dibayar oleh AmMetLife Insurance Berhad apabila anda batalkan polisi akan kurang daripada jumlah premium yang anda telah bayar.
- Pengurangan perlindungan untuk kanak-kanak adalah diterima pakai. Sila rujuk kepada ilustrasi jualan dan helaian pendedahan produk untuk butiran lanjut.
- Premium adalah terjamin dan tetap sepanjang tempoh pembayaran premium.
- Anda hendaklah memastikan bahawa pelan ini menepati keperluan anda dan premium yang dibayar di bawah pelan ini merupakan jumlah yang anda mampu untuk sepanjang tempoh pembayaran premium.
- Tempoh bertenang (juga dikenali sebagai "tempoh percubaan") – anda boleh membatalkan polisi anda dengan mengembalikan polisi kepada AmMetLife Insurance Berhad dalam tempoh lima belas (15) hari dari tarikh penerimaan polisi anda. AmMetLife Insurance Berhad akan memulangkan premium yang dibayar kepada anda selepas ditolak apa-apa perbelanjaan yang mungkin ditanggung oleh AmMetLife Insurance Berhad untuk sebarang pemeriksaan perubatan Diri yang Diinsuranskan.
- Anda mempunyai tiga puluh (30) hari dari tarikh premium perlu dibayar untuk membayar premium. Jika anda gagal berbuat demikian, anda akan secara automatik diberikan pinjaman untuk memastikan polisi anda kekal aktif, dengan syarat terdapat nilai serahan terjamin yang mencukupi. Kami akan memaklumkan kepada anda sebaik sahaja fasiliti ini telah diaktifkan dan kadar faedah yang akan dikenakan atas pinjaman ini akan ditentukan oleh AmMetLife Insurance Berhad. Polisi anda akan luput sebaik sahaja nilai serahan terjamin tidak mencukupi untuk membayar premium anda.
- Anda dinasihatkan supaya memilih pembayaran untuk semua manfaat polisi melalui pengkreditan terus ke akaun bank anda untuk kemudahan anda. Borang Pengkreditan Terus boleh didapati di laman web kami atau hubungi talian 1300 88 8800 untuk maklumat lanjut.
- Anda dinasihatkan supaya merujuk kepada kontrak polisi yang telah anda beli untuk butiran berkenaan ciri-ciri penting polisi.
- Risalah ini adalah maklumat umum sahaja. Ia bukannya satu kontrak insurans. Anda dinasihatkan supaya merujuk kepada helaian pendedahan produk, ilustrasi jualan dan buku *insuranceinfo* yang berkaitan untuk butiran mengenai ciri-ciri, manfaat dan pengecualian penting pelan sebelum membeli pelan ini.

## Pengecualian

- Pelan ini tidak akan melindungi kematian akibat membunuh diri dalam tempoh satu (1) tahun dari tarikh berkuatkuasa atau tarikh pengembalian semula, yang mana terkemudian.
- HUMK tidak akan melindungi sebarang kehilangan upaya yang diakibatkan secara langsung atau tidak langsung, keseluruhannya atau sebahagiannya oleh mana-mana daripada kejadian berikut:
  - i. Kecederaan diri yang disengajakan atau sebarang percubaan berbuat demikian semasa siuman atau tidak siuman; atau
  - ii. Peperangan yang diisytiharkan atau tidak diisytiharkan, penyertaan dalam rusuhan, mogok atau kekacauan awam; atau
  - iii. Semasa di bawah pengaruh dadah atau minuman keras yang memabukkan semasa siuman atau tidak siuman; atau
  - iv. Kehilangan upaya yang berlaku sebelum tarikh berkuatkuasa atau tarikh pengembalian semula, yang mana terkemudian.

Nota: Senarai ini adalah tidak lengkap seluruhnya. Sila rujuk kepada kontrak polisi untuk senarai pengecualian yang menyeluruh di bawah pelan ini.

## Penafian

Maklumat, kenyataan dan/atau keterangan yang terkandung di sini hanya sebagai maklumat umum untuk rujukan pantas serta ilustrasi sahaja dan tidak boleh dianggap sebagai kontrak insurans.

Jika anda perlukan maklumat lanjut, anda boleh merujuk kepada ejen kami atau hubungi kami di talian 1300 88 8800 atau layari laman web kami. Jika terdapat apa-apa percanggahan antara versi-versi Bahasa Malaysia atau bahasa lain dengan versi Bahasa Inggeris dalam risalah ini, maka versi Bahasa Inggeris hendaklah digunakan.

AmMetLife Insurance Berhad dilesenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia.

Untuk ketahui lebih lanjut berkenaan **Flexi TermLife**, sila hubungi ejen kami yang ramah hari ini.

# 您梦想的人生， 掌控在您的手里



当您无后顾之忧，满怀信心地展望明天时，您才能够充实地过好每一天。您可以自由选择，实现自己梦想的人生，并为家人提供他们值得拥有的生活，这一切都取决于您自己的步伐和喜好。

世事往往无法预料，别等到发生意想不到的事情时才来手足无措。今天就选择以 **Flexi TermLife** 来保障您的目标和梦想，当不幸发生死亡和完全及永久性残废时，它为您提供保障。此外，它具有灵活性，能根据您的需求而定制保障，您可从附加保单中自由选择，以增加您的储蓄或获取任何额外利益。这是属于您的计划，您可以按照您的步伐选择适合您的保障。

因此，请您做出明智的选择，保障您的家庭和未来。明天的自由始于您今天的选择与决定。



## 保障

涵盖死亡和完全及永久性残废 (TPD)



## 可选择的

保费缴付期限



## 灵活性

定制您的计划

备注：上述所有特点受限于条款与规则。



## 死亡<sup>1</sup>和完全及永久性残废(TPD)<sup>2</sup>保障

一旦发生死亡或完全及永久性残废时，我们将支付100%的基本保额<sup>3</sup>予您或您的挚爱。

当受保人死亡或已被批准的完全及永久性残废(TPD)索赔的残废开始日，该保单将被终止并不再有任何价值。保单的任何未偿还欠款将会在结算时由索赔款额中扣除。

请参阅保单契约以了解完整的条款与规则。



## 可选择的保费缴付期限

您可以选择5年或10年的保费缴付期限以拥有20年的保障。

保费缴付期限 (年)	保单期限 (年)
5 或 10	20



## 灵活地定制您的计划

您可以根据您的需求和能力来添加附加保单以定制您的计划和基本保单。

## 常问问题

### 1. 什么是 Flexi TermLife?

**Flexi TermLife** 是一项传统的非分红式有限保费缴付寿险计划。一旦发生死亡或完全及永久性残废，利益将被支付，视何者为先。

### 2. 谁符合投保资格?

**Flexi TermLife** 提供给年龄介于30天至59岁（下一个生日）的人士。

### 3. 我可购买的基本保额是多少?

最低的基本保额为RM50,000，而最高基本保额均受限於AmMetLife Insurance Berhad 的核保条件。

### 4. 我需要支付多少保费?

您必须支付的保费将根据您的性别，入保年龄，吸烟状况，保费缴付期限以及其他AmMetLife Insurance Berhad 的核保要求，而可能会有所不同。

保费将于保费缴付期内受到保证及保持不变。

### 5. 我如何缴付保费?

您可以通过信用卡，自动转账，支票，现金或 AmMetLife Insurance Berhad 可接受的任何其它付款方式来缴付保费。

### 6. 我需要缴付哪些费用和收费?

保单的总分销成本由您承担并从您的保费支付。有关总分销成本的更多详情，请参阅销售说明和产品披露说明书。

### 7. 我是否可享有税务减免利益?

您的已付保费可享有个人税务减免。惟须符合1967年马来西亚所得税法令，并以内陆税收局的最终决定为准。

备注：

- 1 死亡利益将在保单期限结束时立即自动终止。
- 2 完全及永久性残废利益将在保单期限结束时或在受保人年届69岁生日前的保单周年自动终止，视何者为先。
- 3 基本保额是指述写于保单附表内的保额或任何其后更改的批注书里的保额。

## 重要事项

- 完全及永久性残废利益将受限于同一个受保人所有有提供完全及永久性残废利益的保单，并以 RM8,000,000 为最高限额。
- 购买人寿保险是一项长期的财务承诺。如果您无法在三十(30)天的保险宽限期内缴付保费，您的保单可能会失效，除非您的保单已存有保证退保价值。若您取消保单，AmMetLife Insurance Berhad 支付给您的现金数额将远比您已缴付的总保费来得少。
- 幼儿将依据折减保障，有关更多详情，请参阅销售说明和产品披露说明书。
- 保费将于保费缴付期内受到保证及保持不变。
- 您应确保此计划能符合您的需求，而所须缴付的保费也是您在保费缴付期内所能负担的。
- “冷静期”(也称为“免费浏览期”)，您可以在收到保单日计起的十五(15)天内将保单退还给 AmMetLife Insurance Berhad 以取消您的保单。AmMetLife Insurance Berhad 将从保费里扣除 AmMetLife Insurance Berhad 为受保人支付的任何体检费后，将余额退还给您。
- 您可以在保费到期日起的三十(30)天内缴付保费。若您无法在限定期限内缴付保费，保费贷款将自动被启动以确保您的保单能继续生效，前提是保单拥有足够的保证退保价值。我们将在此设施启动后通知您，而此贷款利率则将由 AmMetLife Insurance Berhad 决定。一旦您保单的保证退保价值不足于承担保费，您的保单将会失效。
- 为了方便您，我们建议您选择将所有保单利益的支付直接存入您的银行账户。您可登入我们的网站获取此直接存入表格，或拨打 1300 88 8800 以了解详情。
- 我们建议您参阅保单契约，以获取您所购买保单的主要特点及详情。
- 此册子仅为一般资料，并非保单契约。我们建议您在购买此计划之前先详阅产品披露说明书、销售说明以及相关的 *insuranceinfo* 小册子以获取有关此计划的主要特点、利益和不受保事项的详情。

## 不受保事项

- 此计划将不保障在生效日或复效日的一年内因自杀而导致的死亡，视何者为后。
- 完全及永久性残废(TPD)将不包括任何由直接或间接，全部或部分，因任何下列情况所造成的伤残：
  - i. 神智清醒或精神失常的情况下蓄意自残或做出任何企图威胁自身安全的行为；或
  - ii. 已宣布或未宣布的战争，参与暴乱，罢工或内战；或
  - iii. 在神智清醒或精神失常的情况下，因使用毒品或烈酒而受到影响；或
  - iv. 在生效或复效日之前已存在的伤残，视何者为后。

备注：以上所列未尽详尽。请参阅保单契约以了解此计划完整的不受保事项。

## 重要声明

此册子所包含的资料、声明和/或陈述，纯粹是作为快速参考与说明用途的一般资料，并不能视之为保单契约。

若您需要了解更多详情，请咨询我们的代理员或拨 1300 88 8800 或浏览我们的网站。若本册子中的马来文或其他语言版本与英文版本之间存有任何不一致之处，一概以英文版本为准。

AmMetLife Insurance Berhad 是一家受管制于马来西亚国家银行，并在 2013 年金融服务法令许可下营业的保险公司。

欲知更多有关 **Flexi TermLife** 详情，请今天就联系我们的代理员。

Underwritten by / *Ditaja jamin oleh* / 承保者:  
**AmMetLife Insurance Berhad** (197301002252)  
A PIDM member / *Ahli PIDM* / PIDM成员之一

Head Office / *Ibu Pejabat* / 总行:  
Level 24, Menara 1 Sentrum,  
No.201, Jalan Tun Sambanthan, 50470 Kuala Lumpur

Call / *Hubungi* / 联络:  
1300 88 8800

E-mail / *Emel* / 电邮:  
customer@ammetlife.com

Website / *Laman Web* / 网页:  
ammetlife.com